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brak zdjęcia

Mieszkańcy Ustronia i Wisły znowu narzekają na zły odbiór programów telewizji. Chodzi o Jedynkę" i „dwójkę".
Sytuacja ta trwa już kilka miesięcy. Pomiary sygnału TYP 2 wykonane 23 stycznia w Ustroniu Polanie przez ekipę
techniczną firmy Emitel, a także pomiary wykonywane przez firmy zajmujące się montażem radiowo - telewizyjnym
wykazują prawidłowy poziom sygnału z nadajnika na górze Czantoria. W czym zatem problem?

- Prosimy o ustalenie przyczyn zakłóceń oraz interwencję, której efektem będzie prawidłowy odbiór sygnału
telewizyjnego. Zwracamy się również z prośbą o udostępnienie sygnału programu regionalnego TYP 3 z nadajnika
na górze Czantoria. W związku z koniecznością zakończenia nadawania analogowego i przejścia na cyfrowe w roku
2012 - zgodnie z zaleceniami Unii Europejskiej, prosimy również o rozważenie możliwości udostępnienia na naszym
terenie także innych stacji jak: Polsat i TVN - napisali w liście do szefostwa TYP w Warszawie burmistrzowie Andrzej
Molin i Ireneusz Szarzec. 

Podobnych interwencji było już wiele. Dotąd telewizja publiczna wymawiała się problemami technicznymi. Czy
teraz, w dobie telewizji cyfrowej, nadal będzie wykręcała się sianem? 
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